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Rada Miasta Poręba 
RM.0002.4.2024 

Protokół nr IV/2024 

IV Sesja w dniu 30 września 2024r.  
Obrady rozpoczęto 30 września 2024r. o godz. 09:00, a zakończono o godz. 09:41 
tego samego dnia. 
Miejsce: Obrady IV sesji IX kadencji Rady Miasta Poręba odbyły się w budynku 
Miejskiego Ośrodka Kultury w Porębie, w Sali Konferencyjnej. 
Prowadzący obrady: Przewodnicząca Rady Miasta Poręba Elżbieta Kołodziej 

Protokolantka: Anna Winczakiewicz 
Numery podjętych uchwał: IV/39/24 – IV/46/24 
Załączniki do protokołu: 

1. Imienne wykazy głosowania radnych; 
2. Uchwały od nr IV/39/24 – IV/46/24. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Agnieszka Ajchenlaub 
2. Robert Bijak 
3. Wioletta Drabek 
4. Lucyna Dziechciarz 
5. Krzysztof Hamerlik 
6. Kamil Janikowski 
7. Elżbieta Kołodziej 
8. Mariusz Kołton 
9. Jolanta Łakomska 
10. Jarosław Machura 
11. Paweł Mazur 
12. Mariola Pałasz 
13. Aleksandra Sadowska 
14. Tomasz Stefan 
15. Marek Wystrychowski 

 

Lista obecności gości: 

1. Sekretarz Miasta Poręba Barbara Baran.  

2. Skarbnik Miasta Poręba Joanna Mucha.  

3. Radca Prawny Michał Szachnitowski.  

4. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Porębie Karol Hadrych. 
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5. Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Porębie 

Tomasz Turek. 

6. Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 1 w Porębie Agnieszka Andrzejewska. 

7. Kierownik Świetlicy Środowiskowej Edyta Lora-Bijak. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej otworzyła obrady IV sesji Rady 

Miasta Poręba IX kadencji w dniu 30 września 2024 r. o godz. 900, powitała 

uczestniczących w sesji radnych, Sekretarz Miasta Poręba, Skarbnika Miasta Poręba, 

kierowników jednostek organizacyjnych, kierowników i pracowników urzędu miasta 

oraz mieszkańców.  

Zgodnie z listą obecności Przewodnicząca Elżbieta Kołodziej stwierdziła, że na 

moment otwarcia sesji w obradach uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Wraz z zawiadomieniem o zwołaniu IV Sesji Rady Miasta na dzień 30 września 2024 

roku radni otrzymali następujący porządek obrad sesji: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zatwierdzenie protokołu z III sesji Rady Miasta Poręba. 
3. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) nadania terenowi położonemu w Porębie przy ulicy Fabrycznej nazwy „Plac imienia 
Zdzisława Kluźniaka” 
b) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych umów 
dzierżawy 
c) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi najemcami kolejnych umów 
najmu 
d) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Poręba 
5. Interpelacje Radnych i zapytania Mieszkańców. 
6. Sprawy różne. 
7. Zamknięcie sesji. 

Przewodnicząca zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie przedstawionego 
porządku obrad. 

Głos zabrała Sekretarz Miasta Poręba Barbara Baran, która w imieniu Burmistrza 
Miasta Poręba zgłosiła wniosek formalny o dodanie do porządku obrad 3 projektów 
uchwał:  

1. Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr V/39/19 Rady Miasta Poręba 

z dnia 25 lutego 2019r. w sprawie ustalenia wysokości diet i zwrotu kosztów 

podróży służbowych Radnych Miasta Poręba; 
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2. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Poręba na 2024 rok; 

3. Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Poręba na lata 2024-2031. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr 
V/39/19 Rady Miasta Poręba z dnia 25 lutego 2019r. w sprawie ustalenia wysokości 
diet i zwrotu kosztów podróży służbowych Radnych Miasta Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 
Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, 
Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz 
Stefan, Marek Wystrychowski 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta 
Poręba na 2024 rok oraz w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Poręba na lata 2024-2031.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 
Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, 
Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz 
Stefan, Marek Wystrychowski 
 
 

Przewodnicząca poinformowała, że projekty dodanych uchwał będą zapisane w 
porządku obrad po zmianach w bloku uchwał pod nr 3.e., 3.f., 3.g. 

 
Porządek obrad po zmianach: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zatwierdzenie protokołu z III sesji Rady Miasta Poręba. 
3. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) nadania terenowi położonemu w Porębie przy ulicy Fabrycznej nazwy „Plac imienia 
Zdzisława Kluźniaka” 
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b) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych umów 
dzierżawy 
c) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi najemcami kolejnych umów 
najmu 
d) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Poręba 
e) uchylenia uchwały Nr V/39/19 Rady Miasta Poręba z dnia 25 lutego 2019r. w 

sprawie ustalenia wysokości diet i zwrotu kosztów podróży służbowych Radnych 

Miasta Poręba 

f) zmian w budżecie Miasta Poręba na 2024 rok 

g) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na lata 2024-2031 

5. Interpelacje Radnych i zapytania Mieszkańców. 
6. Sprawy różne. 
7. Zamknięcie sesji. 

 

 

2. Zatwierdzenie protokołu z III sesji Rady Miasta Poręba 
 
Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej poinformowała, że protokół z III Sesji 
Rady Miasta Poręba, która odbyła się w dniu 26 sierpnia 2024 roku został przesłany 
radnym drogą elektroniczną w dniu 11 września 2024r., a także był wyłożony w 
Biurze Obsługi Rady Miasta. 
 
Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia protokołu z III sesji Rady Miasta Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 
Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, 
Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz 
Stefan, Marek Wystrychowski 
 
 
 
3. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
a) nadania terenowi położonemu w Porębie przy ulicy Fabrycznej nazwy 
„Plac imienia Zdzisława Kluźniaka” 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 
stałych Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 
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Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie nadania terenowi położonemu w Porębie przy ulicy 
Fabrycznej nazwy „Plac imienia Zdzisława Kluźniaka”.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 
Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, 
Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz Stefan, Marek 
Wystrychowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jarosław Machura 

Uchwała została podjęta 14 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod IV/40/24 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu.) 

b) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami 
kolejnych umów dzierżawy 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 
stałych Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi 
dzierżawcami kolejnych umów dzierżawy.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 
Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, 
Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz 



Strona 6 z 11 

 

Stefan, Marek Wystrychowski 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod IV/41/24 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu.) 

 
c) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi najemcami kolejnych 
umów najmu 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 
stałych Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi 
najemcami kolejnych umów najmu.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 
Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, 
Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz 
Stefan, Marek Wystrychowski 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod IV/42/24 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu.) 

 
d) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Poręba 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 
stałych Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 
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Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 
Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, 
Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz 
Stefan, Marek Wystrychowski 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod IV/43/24 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu.) 

 

e) uchylenia uchwały Nr V/39/19 Rady Miasta Poręba z dnia 25 lutego 

2019r. w sprawie ustalenia wysokości diet i zwrotu kosztów podróży 

służbowych Radnych Miasta Poręba 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały został przesłany radnym 

drogą elektroniczną dnia 27.09.2024r. 

 

Radca Prawny Michał Szachnitowski omówił projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr V/39/19 Rady Miasta Poręba z 
dnia 25 lutego 2019r. w sprawie ustalenia wysokości diet i zwrotu kosztów podróży 
służbowych Radnych Miasta Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 
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Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, 
Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz 
Stefan, Marek Wystrychowski 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod IV/44/24 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu.) 

 

f) zmian w budżecie Miasta Poręba na 2024 rok 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany przez 

Skarbnika Miasta Poręba na komisjach stałych Rady Miasta, został przesłany radnym 

drogą elektroniczną dnia 27.09.2024r. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Poręba na 2024 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 
Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, 
Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz 
Stefan, Marek Wystrychowski 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod IV/45/24 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu.) 

 

g) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na lata 2024-

2031 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany przez 

Skarbnika Miasta Poręba na komisjach stałych Rady Miasta, został przesłany radnym 

drogą elektroniczną dnia 27.09.2024r. 

 



Strona 9 z 11 

 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Poręba na lata 2024-2031.  
 
Wyniki głosowania 
ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 
Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, 
Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz 
Stefan, Marek Wystrychowski 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod IV/46/24 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu.) 

 

4. Interpelacje Radnych i zapytania Mieszkańców 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej poprosiła radnych o przedstawienie 

swoich interpelacji i zapytań.  

Interpelację przedstawili: 

1. Radny Jarosław Machura w sprawie: usunięcia trawy z kostki na skrzyżowaniu 
ul. Ludowej i ul. Kopernika oraz utworzenia ogródka kwiatowo-warzywnego i 
altanki za sklepem GS; 

2. Radny Mariusz Kołton w sprawie: doświetlenia i remontu chodnika przy ul. 
Przyszłości, wykonania nawierzchni parkingu i chodnika przy ul. Fabrycznej; 

3. Radny Robert Bijak w sprawie: naprawy i odnowienia balustrad na moście przy 
ul. Ciemnej, odnowienia pasów na ul. Ciemnej, Wiosennej, Krawieckiej, 
Głównej, dokończenia napraw w/w ulic, dołożenia dodatkowej lampy 
oświetlenia drogowego przy ul. Ciemnej; 

4. Radny Kamil Janikowski w sprawie: wykoszenia trawy, przycięcia gałęzi drzew, 
rewitalizacji studzienki oraz wstawienia znaku drogowego przy ul. Wojska 
Polskiego; 

5. Radna Agnieszka Ajchenlaub w sprawie problemu parkowania na parkingu 
przeznaczonym dla mieszkańców ul. Mickiewicza i Chopina; 

6. Radna Jolanta Łakomska w sprawie wyjaśnień dot. inwestycji „Rewitalizacja 
obszarów zdegradowanych poprzez utworzenie placu miejskiego wraz ze 
strefą odpoczynku”, uporządkowania skwerku obok placu zabaw na Kierszuli i 
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zabezpieczenia pieniędzy w budżecie na jego modernizację, a także podjęcia 
działań zapobiegających zalewaniu ul. Zwycięstwa; 

7. Radna Lucyna Dziechciarz, w imieniu Klubu Pozytywna Inicjatywa, w sprawie: 
obniżenia krawężników na skrzyżowaniu ul. Mierzejewskiego i Przyszłości, 
naprawy chodnika przy ul. Zakładowej, zabezpieczenie środków na wymianę 
chodnika przy ul. Chopina, montażu dwóch ławek na terenie targowiska.  
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, aby interpelacje przekazać drogą elektroniczną 
na adres mailowy Biura Rady Miasta, natomiast wersję papierową złożyć w siedzibie 
Urzędu Miasta Poręba. 

 

5. Sprawy różne 

 

Przewodnicząca Elżbieta Kołodziej przedstawiła korespondencję, jaka wpłynęła do 

Rady Miasta: 

 

W dniu 20 września 2024 roku: 
- wpłynęło pismo ze Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w Katowicach - zawiadomienie 
o wszczęciu postępowania w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały Nr III/39/24. 
 
 
W dniu 24 września 2024 roku: 
- wpłynęło pismo ze Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w Katowicach - zawiadomienie 
o wszczęciu postępowania w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały Nr III/31/24. 
 

 

KOMUNIKATY: 

 

Posiedzenia Komisji Termin Godzina Tryb/Miejsce 

Komisja Skarg, Wniosków i 
Petycji 
 

21.10.2024 
(poniedziałek) 

09:00 
MOK w Porębie – sala nr 
28 
 

Komisja Oświaty, Kultury, 
Zdrowia i Opieki Społecznej 

21.10.2024 
(poniedziałek) 

13:00 
 

MOK w Porębie – sala nr 
28 

Komisja Gospodarki i 
Ochrony Środowiska 

22.10.2024 
(wtorek) 

08:00 
MOK w Porębie – sala nr 
28 

Komisja Rewizyjna 
24.10.2024 
(czwartek) 

09:00 
MOK w Porębie – sala nr 
28 

Sesja Rady Miasta 
28.10.2023 
(poniedziałek) 

09:00 
MOK w Porębie – sala 
konferencyjna 
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Głos zabrała Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 1 w Porębie Agnieszka Andrzejewska, 

która odniosła się do treści interpelacji Radnej Agnieszki Ajchenlaub w sprawie 

parkowania samochodów przy hali sportowej.  

Sekretarz Miasta Poręba Barbara Baran poinformowała o ujawnieniu w dniu 

28.09.2024r. na działce położonej w Niwkach beczek, najprawdopodobniej z 

substancjami niebezpiecznymi. Teren został zabezpieczony przez odpowiednie 

służby.  

 

 

6. Zamknięcie sesji 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej – wobec wyczerpania punktów 

porządku obrad – zamknęła obrady IV sesji Rady Miasta Poręba IX kadencji. 

Przewodnicząca Rady Miasta Poręba 

 

Elżbieta Kołodziej 

 

Protokolantka: 

Anna Winczakiewicz 

Biuro Obsługi Rady Miasta 

 

Wszystkie głosowania przeprowadzone zostały za pomocą systemu eSesja. 

Wszystkie załączniki do protokołu są załącznikami w formie papierowej i znajdują się 

w Biurze Obsługi Rady wraz z protokołem. 

Przebieg sesji utrwalono w wersji audio-video: 

https://esesja.tv/transmisja/57969/nagranie.htm 

 

 

 

  

  


